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Geacht college, 
 
De e-bike is een mooie uitvinding als vervanging van de auto op langere afstanden, en biedt 
mogelijkheden voor mensen die minder kracht hebben en toch mobiel willen blijven. Echter 
brengt het groeiende gebruik van de e-bike ook nieuwe problemen met zich mee. Zo gaat de 
algemene verkeersveiligheid al jaren achteruit waarbij de fiets en specifiek de e-bike als 
veroorzaker wordt gezien. Wanneer er een ongeluk is met een e-bike is deze, vanwege de 
hogere snelheid, vaak ernstiger dan een ongeluk met een normale fiets . 
 
Voor het fietsen met een e-bike heb je geen speciaal rijbewijs nodig. Toch is het rijden met 
een e-bike anders dan met een gewone fiets en dit beseffen de bestuurders vaak niet. Door 
de hoge snelheid ben je minder zichtbaar voor overig verkeer, heeft de bestuurder minder 
tijd om verkeerssituaties te overzien en het zwaartepunt van de e-bike ligt ergens anders 
waardoor bochten maken en het op- en afstappen anders gaat. Door landelijke en regionale 
partijen worden fietscursussen aangeboden en ook specifiek voor e-bike bestuurders. Deze 
cursussen kosten echter vaak geld voor de deelnemer en werpt daarom een drempel op om 
je aan te melden.  
 
Dit brengt ons dan ook op de volgende vragen aan het college: 
 

• Biedt de gemeente Zwolle fietslessen aan groepen in de maatschappij die 
kwetsbaar(der) zijn in het verkeer (aanbodgestuurd)?  
 

• Worden er speciale lessen aangeboden aan eigenaars van een e-bike die hier 
behoefte aan hebben (vraaggestuurd) ? 
 

• Als er lessen worden geveven, wordt er dan ook extra aandacht besteed aan het 
groeiende gebruik van de e-bike en de toenemende drukte op de fietsroutes? 
 

• Als er nog geen iniatieven zijn vanuit de gemeente, is het college dan bereid om te 
kijken of het mogelijk is om Zwollenaren een (gratis) cursus aan te (laten) bieden voor 
het gebruik van een e-bike? 
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